
 

  

Protokollstyremøte nr:  1– 2025 

 

Dato 09.01 kl. 20.00 2025 Møtested: Teams 

Innkalte: 

 

Til stede: 

Forfall: 

Berit Engnes, Anniken S. Volden, Anne Marie Madssveen, Kai Ove Skaftnesmo, 
Andreas Bachmann, Bodil Nergaard, Vivian Bruun, Thea Fjelldal, Heidi Pedersen 
 

 

Bodil Nergaard 

 
Sak nr Innhold Ansvarlig 

Sak 01/25 
Godkjenning av innkalling og agenda. 
Vedtak 
Innkalling og saksliste er godkjent 

Berit 

Sak 02/25 

Planlegging av årsmøte 2025: 
 
- Bekjentgjøre dato for årsmøte, med frist for innmelding av saker. 
- Regnskap, budsjett og revisors beretning. 
 
Vedtak: 
Dato for NSBK´s årsmøte og med frist for innmelding av saker 
bekjentgjøres snarest på NSBK´s nettside og Facebook 
Leder og Kasserer gjennomgår regnskap og budsjett før det 
presenteres styret. 
 
- Revidering av klubbens lover i henhold til NKK´s mal. 
 
Vedtak: 
Sekreter og leder gjennomgår revisjonen av NSBK´s lover. Om 
noe er uklart sender vi en forespørsel til NKK for å få en 
spesifisering på hva vi må endre. 
 
- Få en oversikt over hvem som eventuelt tar gjenvalg. 
 
- Bekjentgjøre styreverv på valg med oppfordring til å sende 
forslag på kandidater. 
 
Vedtak: 
Styreverv på valg bekjentgjøres på NSBK´s nettside og på 
Facebook. 
 
- Justering av valgkomiteen sin funksjonstid i forhold til NSBK´s 
lover. 
 
Vedtak:  
Funksjonstiden har etter NSBK´s lover vært satt feil tidligere. Vi 
må få rettet dette til årsmøtet så vi får valgt inn kandidater med rett 
funksjonstid. 
 

Alle 



- kommunikasjon med ASU i forkant av årsmøtet for å planlegge 
ASU´s rapport for årsmøtet. 
 
Vedtak: 
Leder og Sekretær holder et orienteringsmøte med ASU 23.januar 
kl. 19.00 
 
- Ordstyrer ved Årsmøtet 
Arild Kristensen har blitt forespurt og sagt seg villig til å stille som 
ordstyrer under årsmøtet. 
Vedtak: Godkjent 
 
- Presentasjon av Norges redningshunders revisjon av sitt 
regelverk. 
 
NKK har sendt styret en epost hvor de ber styret ta stilling til 
godkjenning av Norges redningshunders revisjon av sitt regelverk. 
Styret har innhentet mer informasjon om denne saken fra Vidar 
Haarberg som er vår kontakt for brukshund aktiviteter. 
 
Vedtak: 
Styret ser på hvordan denne saken kan presenteres for årsmøtet. 
 
-Skrive årsmelding 
 
Vedtak:  
Leder og sekretær ferdigstiller årsmeldingen. 
 

Sak 03/25 

Status økonomi pr 31.12.2024. 
Kasserer oppdaterer styret på fjorårets regnskap og budsjett. 
Overordnet er økonomien til klubben i tråd med og innenfor 
budsjett. 
Alle avdelingene har fått momskompensasjon og overføringer fra 
medlemskontingenten. 
 
Regnskap og budsjett vil bli presentert i årsmeldingen. 
 
Vedtak: Styret tar orienteringen til etterretning. 

Anne Marie 

Sak 04/25 

Vi må gjenopprette kontakt med ISPU og sørge for at vi har en 
representant som kan stille på deres møter for å fremme klubbens 
interesser. 

Vidar Haarberg er blitt kontaktet og kan representere oss i ISPU. 

Vedtak: Styret ønsker gjerne at Vidar Haarberg representerer oss. 

Berit 

Sak 05/25 

Innkommet e-post 
 
Vi har fått epost fra Norsk brukshund klubb angående registrering 
av antall medlemmer og betaling av kontingent. 
 
Kasserer har registrert antall medlemmer og betalt kontingent. 
 
Vi har fått svar fra NKK angående prisøkning. 
Vedtak: Svar fra NKK legges ut til informasjon på NSBK´s 
hjemmeside. 
 
Forespørsel om å støtte IGP NM. 

Berit 



Vedtak: Vi etterspør mer informasjon fra Vidar Haarberg, vår 
kontakt for brukshund grener, før vi avgjør dette. Det blir satt opp 
et ekstra styremøte 20.januar for å diskutere denne saken. 
 

Sak 06/25 

Oppgaver i forhold til årskonkurransene: 

- Påminnelse om siste frist for innsending av resultater  
- Telle opp poeng for årskonkurransene. 
- Publisere resultater for årskonkurranser 
- Tillaging av diplomer og plaketter 
- Utsending av diplomer og plaketter 

 

Vedtak: 

Vi publiserer en påminnelse om siste frist for påmelding til 
årskonkurransene. 

Vi avgjør videre via intern korrespondanse i styret hvordan vi 
fordeler oppgavene med årskonkurransene. Vi kontakter Mette 
Tufte for informasjon om bestilling og utsending av plaketter. 

Alle 

Sak 07/25 

Eventuelt 
 

- Søknader til hederstegn 
Styret har fått inn to søknader til hederstegn.  
 
Vedtak: 
Styret må sjekke innkommende søknader opp mot kriterier 
for tildeling. Styret vil og påminne om å melde inn 
kandidater i forkant av årsmøtet. 
 

- Styret har fått reaksjoner på at rasespesialene til avdeling 
O/A avholdes samtidig med NKK i Tromsø. 
 
Styret ser at det er uheldig at utstillingene avholdes 
samtidig, men det var ikke mulig for teknisk arrangør å 
finne andre datoer. Avholdelse av rasespesialene er avklart 
med NKK. 
 

- Jubileumsåret 2026: 
 
Det er foreslått å se om klubben kan lage og sponse 
jubileumssløyfer for rasespesialenes finaler slik det ble 
gjort for 75 års jubileet. 
 
Avdeling midt Norge vil gjerne ha dialog og koordinering 
med styret i NSBK i forkant av planlegging av deres 
jubileumsutstilling. 
 
Vedtak: Tatt til orientering 

 

Sak 08/25 

Neste møte berammes 

Møte med IGP arrangør: mandag 20Januar kl. 20.00-20.15 (ref. 
Sak 5/25) 

Neste styremøte avtales nærmere via intern kommunikasjon i 
styret. 

 

Alle 



 

 
 
 


